
Gudumholm Skole 

 

Møde: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 6. februar 

Tid: 17.30-19.30 

Deltagere 

● Forældrevalgte: Linda Thomsen, Marianne Farsinsen, Tina Østergaard, Thomas 

Quaade, Anders Kjeldsen, Maria Christensen, Morten Boel Andersen, 

● Elevrepræsentanter: Ida Hoffmann og Silke Holm 

● Medarbejderrepræsentanter: Marianne Loose og Ida Petersen 

● Ledelse: Kresten Møller Nielsen, Camilla Fischer (referent) og Martin Eriksen 

Afbud: Marianne Loose, Thomas Quuade 

 

Mødet afholdes i skolens personalerum 

 

 
 

1. Nyt fra - Info -  forventeligt 25 minutter 

a. Elevrepræsentanter 

i. Referat: Vil gerne planlægge galla - dette er drøftet med elevrådet, 

ønske om nye fagbøger da mange af bøgerne er meget gamle, det 

nye “Krearum” er indviet med stor succes - rummet blev præsenteret 

på en morgensamling. 

b. Medarbejderrepræsentanter 

i. Referat: co-teaching -tre medarbejdere er koblet på forvaltningens 

konsulenter for at opkvalificere arbejdet med co-teaching, lige nu en 

del ture ud af huset for tiden - blandt andet til biografen (projekt; med 

skolen i biografen), PLC har taget hul på de opsparede midler og 

derfor er der indkøbt nye materialer som bliver taget godt i brug af 

Lene og stine, DUS gør klar til at tage imod 16 Mini-Dusser til marts, 

hoppeborg er indkøbt og indviet - med stor succes.   

c. Forældrerepræsentanter 

i. Referat: Forældremøde i 6. klasse; ekstra møde ift. klassens trivsel og 

særligt klassens sprogbrug - det går bedre men stadig elever i 

mistrivsel - mere fokus på frikvartererne med stillezone hvor man kan 

trække sig og være i ro, debat ift. kommunikation mellem forældrene 

ift. brugen af Facebook - der blev enighed om at Aula anvendes hvis 

der er forskellige konflikter der skal håndteres, drøftelse ift. brugen af 

vikarer - forældrene pointerer at der ofte er mange vikarer og også et 

ønske om et højere pædagogisk niveau blandt vikarerne.  

d. Formand/næstformand 

i. Referat: En henvendelse fra en forældre der gerne vil med i 

bestyrelsen - Mikkel (far til tre elever på skolen).  

e. Skolens ledelse 

i. Referat: Vikarer er en generel udfordring her på skolen - men lige nu 

har vi meget dygtige vikarer som også er i gang med 

læreruddannelsen.  



Sprogbrug: Chef for PPR har undersøgt sagen, men lige nu er der 

ikke noget relevant forskning på området, men vi kan få Erik Madsen 

ud på skolen for at holde oplæg - ledelsen holder møde med ham 

inden for at kortlægge hvad vi har brug for ift. oplæg. 

Rolig og tilpas stemning blandt personalet i øjeblikket - der er tid til at 

arbejde med opgaven og ikke et stort pres udefra.  

Ny skolepsykolog; Nynne - hun er god og dygtig og vi oplever at hun 

rykker på indsatserne - lige nu blandt andet klasseindsatser på 5. og 

7. årgang.   

Trivselsmålinger laves denne og næste uge - spændte på resultatet 

og forhåbentligt en positiv stigning i elevernes trivsel frem for det dyk 

vi så sidste år.  

2. Sikker skolevej - tildeling af midler - Info -  forventeligt 20 minutter - ME 

a. Oplæg: Vi har fået tildeling til sikring af skolevej. Vi vil vise den plan, der er 

søgt på. Også drøftelse af evt. andre ønsker til sikring af skolevejen. 

b. Trafikpolitik: Det er blevet obligatorisk at have en trafikpolitik. Forslag om, at 

vi laver den i forbindelse med etableringen af en mere sikker skolevej. 

c. Referat: Forslag om, at parkeringspladserne rykkes en meter fra hegnet, så 

børnene kan gå på en “sti” udenfor hegnet ved parkeringspladsen ved 

Dussen. Ønske om at de nye stier skal oplyses, så det er nemt for både børn 

og voksne ved hvor de skal gå og ikke vælger de andre løsninger i stedet for.  

3. Økonomi - Info -  forventeligt 10 minutter - ME 

a. Oplæg: Overblik over skolens økonomi og en forventning til årsresultatet 

i. Link: Bud på samlet økonomi for skoleåret 2023/24 

b. Referat: I uge 9 får vi et estimat på næste års budget - dette laves ud fra 

formodet antal elever kommende skoleår. Ud fra denne økonomi planlægges 

næste skoleår. Der vil være færre ressourcer at drive skole for, på grund af 

besparelser. Det ser dog ud til, at vi forhåbentligt kan beholde det personale 

vi har nu. 

 

Dialog ift. vores skoledistrikt - kan det rykkes, så vi på den måde kan få tilført 

flere elever. Bestyrelsen tegner et forslag til ændring af skoledistriktet - 

ledelsen bringer det videre til skoleforvaltningen.   

4. Evt. - Info -  forventeligt 5 minutter 

a. Referat: Designmanual - vi er i dialog med Susanne som er klar til at skyde 

processen i gang. Elever, personale og bestyrelsen skal inddrages i den 

proces. Hvem er vi og hvem vil vi gerne være??  

Input fra bestyrelsen:  

Nærvær og fællesskab. Trivsel fylder meget på Gudumholm Skole - man skal 

trives for at kunne lære - trivsel er en forudsætning for læring. Også et stort 

fokus på læring. Landsbyskole - fællesskabet strækker ud over skolen, vi er 

en del af flere små landsbyer hvor der er fokus på at vi kender hinanden og vil 

hinanden.  

Medinddragelse af elever. Ønske om mere medansvar - vi skal passe på 

vores skole.  

Trivsel er målet og fællesskab er et middel til at opnå trivsel.  

Omsorg.  

Frihed under ansvar.  

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1BGJc8kB4A4r0KvPjvF2SyoO_EBJbBL2c8seo5frlejU/edit#gid=0


Du/dig - vi/os - individet ind i fællesskabet ala “det man hører er man selv”.  

Gudumholm Skole - Børnenes skole.  

Størrelsen på vores skole har betydning for de muligheder vi giver børnene.  

Din skole - vores fællesskab.  

 

Punkt på kommende møde: mobilpolitik   


